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استاندار هرمزگان در نشست شورای برنامه ریزی و توسعه:  

اقتصـاد کیـش
سازمانآگهیها

44424999

مهدی دوستی استاندار هرمزگان در نشست شورای 
برنامه ریزی و توسعه استان هرمزگان، با تاکید بر لزوم 
افزایش بهره وری خدمات در روستاها، اظهار داشت: 
در هفتــه پیش رو همه فرمانــداران باید مواردی که 
مربوط به کارگروه زیربنایی است جمع بندی و ارسال 
کننــد تا همه موضوعایت تعیین و تکلیف و مردم از 

بلاتکلیفی خارج شوند.
وی همچنین ضمن تبیین جایــگاه میناب به عنوان 

پشتیبان توسعه سواحل مکران، دستوراتی جهت انجام 
مطالعات جانمایی فرودگاه جدید میناب صادر کرد.

نماینــده عالی دولت در اســتان هرمزگان، در بخش 
دیگری از ســخنانش با تاکید بر لزوم اهتمام مدیران 
بر اجرای طرح مولدسازی گفت: یکی از عواملی که 
می تواند مدیران را کمک کند بحث مولدسازی است 
چرا که منابع اعتباری محدود اســت بر همین اساس 

باید از این ظرفیت بیشتر استفاده شود.

دوســتی عنوان  کرد: اســتان هرمزگان در شاخص 
فعال ســازی بنگاه ها و واحدهای تولیــدی راکد و 
همچنین ایجاد اشتغال رتبه چهارم کشوری را کسب 
کرد و رشد اقتصادی فصل زمستان نیز ۱۰.۷ درصد بود 
که رشــد مطلوبی است اما ضعف هرمزگان در فصل 
تابستان است از این رو مدیران باید با برنامه ریزی دقیق 

جلوی افت منحنی رشد استان در تابستان را بگیرند.
اســتاندار هرمــزگان، تاکیدکــرد: اداره کل میراث 
فرهنگی، صنایع دســتی و گردشگری استان باید به 
سمت برگزاری ایونت ها و رویدادها حرکت کند و 
شــرکت برق منطقه ای نیز با برنامه ریزی دقیق برای 
مدیریت برق استان جلوی افت رشد تولید را بگیرد 
تا شــاخص های اقتصادی در تابستان هم رو به رشد 

باشد.

رشد اقتصادی هرمزگان در زمستان
 به ۱۰.۷ رسید

        اقتصاد کیش -    استاندار هرمزگان 
گفت: رشــد اقتصادی فصل زمســتان 
هرمزگان ۱۰.۷ درصد بود که رشد مطلوبی 
است اما ضعف هرمزگان در فصل تابستان 
است از این رو مدیران باید با برنامه ریزی 
دقیق جلوی افت منحنی رشــد استان در 

تابستان را بگیرند.

به دنبال ساماندهی باشگاه های 
ورزشی هستیم

اقتصاد کیش-     مدیرکل دفتر توســعه ورزش حرفه ای و امور باشــگاه های وزارت 
ورزش و جوانان گفت:دســتورالعمل رتبه بندی باشگاه های ورزشی به همراه تعرفه  
جدید ابلاغ خواهد شد که این مساله به جهت ساماندهی باشگاه هاست و از تاکیدات 
مقام عالی وزارت است که این قانون اصلاح و بازنگری تا خدمات بیشتری به مردم 

ارائه شود.
 دکتر سیروس احمدی در جلسه هم اندیشی و دوره آموزش آشنایی با دستورالعمل رتبه 
بندی باشگاه های ورزشی کشور در بندرعباس اظهار کرد: تهیه و ابلاغ این دستورالعمل 
رتبه بندی باشگاه های کشور یکی از دغدغه های دکتر سجادی مقام عالی وزارت  و 

دکتر پولادگر معاون ورزش قهرمانی و وزش حرفه ای وزارت بود.
وی ادامه داد: در گذشــته رتبه بندی خاصی برای باشــگاه های ورزشی کشور وجود 
نداشت که در سال ۱۴۰۲ با پیگیری های لازم این اتفاق به بهترین شکل ممکن انجام 
شده است و دستورالعمل رتبه بندی و نرخ گذاری در فروردین و اردیبهشت ماه جاری 
به سراسر استان ها ابلاغ شده و درحال حاضر این جلسه برای نحوه اجراو پیاده کردن 

بهتر این دستور العمل برگزار شده که در سال جاری لازم الاجراست.
مدیر کل دفتر توسعه ورزش حرفه ای و امور باشگاه های وزارت ورزش و جوانان بیان 
کرد: این دستورالعمل هم بصورت صد در صد کامل نیست و باید با نظرات کارشناسان 

از سراسر کشور رفع ایرادات شود.
احمدی اضافه کرد: این موضوع را امسال عملیاتی و شروع کردیم و امیدواریم رتبه بندی 
لازم انجام شود تا در گام دوم و در ماه جاری نرخ گذاری باشگاه های ورزشی انجام شود.
وی اظهار کرد: در حوزه صدور مجوز کمیســیون ماده ۵ میانگین صدور پروانه بهره 
برداری در هر استان ۲۲۰ روز زمان می برد که باید برای یک پرونده بهره برداری فعالیت 
یک رشته مثلا بدنسازی یا والیبال یا بسکتبال صدور پروانه شود؛ ۲۲۲ روز زمان براست 
و با نشستی که با مدیران ستادی در وزارت  داشتیم ان شاءالله این موضوع به  یک هفته 

یا ۱۰روز برسد.
مدیرکل دفتر توســعه ورزش حرفه ای و امور باشــگاه های وزارت ورزش و جوانان 
خاطرنشان کرد: دستورالعمل رتبه بندی باشگاه های ورزشی به همراه تعرفه  جدید ابلاغ 
خواهد شد که این مساله به جهت ساماندهی باشگاه هاست و از تاکیدات مقام عالی 

وزارت است که این قانون اصلاح و بازنگری تا خدمات بیشتری به مردم ارائه شود.
  وی در خصوص نظارت بر باشگاه های ورزشی در سطح کشور عنوان کرد: می بایست 
نظارت بر باشگاه ها را زیاد کنیم و در این زمینه دفتر کمیته بازرسی و نظارت فعال شده 
و نمایندگان اســتان ها با حضور در باشگاه ها به ویژه باشگاه های بدنسازی به زودی 

نظارت ها بیشتر خواهد شد.
احمدی تصریح کرد: با همکاری دستگاه های متولی در خصوص جمع آوری پروتئین ها 
و مکمل های ورزشی از باشگاه های بدنسازی اقدام و به طور حتم باید جلوگیری شود.
وی با بیان اینکه باید زمینه  ورود سرمایه گذاران برای  مجوز و احداث مجموعه های 
ورزشی در کشور فراهم شود، اظهار کرد: در حال حاضر حدود ۲۵ یا ۲۷ هزار باشگاه 
در کل کشور در اختیار داریم و ساماندهی جدیدی در حوزه دفتر امور باشگاه ها انجام 
شده که امیدواریم به روز رسانی و موضوع رتبه بندی باشگاه های کشور به باشگاهها 

ابلاغ شود.

مدیرکل دفتر توسعه ورزش حرفه ای و امور باشگاه های کشور
در بندرعباس:

خرید ۶۰ هزار تن گندم توسط شبکه 
تعاون روستایی هرمزگان

اقتصاد کیش-    رئیس بازرگانی تعاون روستایی هرمزگان بیان کرد: از ابتدای فصل 
برداشــت تاکنون قریب به ۶۰ هزار تن گندم توسط مراکز خرید از گندمکاران سطح 

استان  هرمزگان خریداری شده است.
محمد رضا ماندگاری با اشاره به میزان خرید گندم توسط تعاون روستایی هرمزگان 
به تفکیک شهرستان های استان گفت: میزان خرید گندم در شهرستان حاجی آباد ۳۵ 
هزار و ۴۰۰ تن، میناب ۱۰ هزار و ۲۳۸ تن، رودان ۱۰ هزارو ۳۴ تن، پارســیان ۲ هزار 
و ۲۰۱ تن، بســتک ۲ هزار و ۸ تن گندم می باشــد که توسط شبکه تعاون روستایی از 

کشاورزان خریداری شد.
وی گفت: بیشترین میزان خرید تضمینی گندم متعلق به شهرستان حاجی آباد بالغ بر ۳۵ 

هزارو ۳۰۰ تن است. در مجموع خرید گندم بالغ بر ۶۰ هزار و ۷۰ تن است.
رئیس واحد بازرگانی تعاون روستایی هرمزگان به میزان ثبت شده گندم در سامانه سیفا 
اشاره کرد و گفت: ۵۴ هزار و ۸۳۹ تن گندم در سامانه سیفا ثبت شده است. بالغ بر ۵۱ 

هزار و ۹۷۳ تن جهت پرداخت بهای گندم به بانک ارسال شد.
شایان ذکر است در مجموع میزان حمل شده گندم بالغ بر ۵۸ هزار و ۶۰۵ کیلوگرم است.

رئیس بازرگانی تعاون روستایی هرمزگان اعلام کرد؛

انتقاد امام جمعه بندرعباس از بی 
توجهی به ظرفیت »شهر خلاق یونسکو«

اقتصاد کیش-        نماینده ولی فقیه در هرمزگان با بیان اینکه در سه سال گذشته یونیسکو 
استان هرمزگان را بعد از اصفهان به عنوان یک شهر خلاق در حوزه صنایع دستی معرفی 
کرد، گفت : اما متاسفانه بعد از ان تا به امروز هیچ اقدامی قابل توجهی در ارتباط با صنایع 

دستی برداشته نشده است.
مدیر کل جدید فنی و حرفه ای با نماینده ولی فقیه در استان هرمزگان دیدار و گفت 

و گو کردید.
در این دیدار حجت الاسلام والمسلمین عبادی زاده امام جمعه بندرعباس با بیان اینکه 
هرمزگان از دو مشکل جدی رنج می برد، عنوان کرد: نخستین معضل در خصوص 
اشتغال می باشد که شاهد انبوه  جوانان بیکار در این  استان هستیم و از طرفی دیگر فقر 

است که رابطه تنگاتنگی با بیکاری دارد.
وی افزود: هرمزگان با وجود  ظرفیت  بسیار در حوزه های صنعتی و گردشگری اما در 
ایجاد شغل برای جوانان ناکارآمد است و نتوانسته از ظرفیت های موجود برای ایجاد 

اشتغال بهره برداری مناسبی فراهم کند .
نماینده ولی فقیه در هرمزگان با بیان اینکه در سه سال گذشته یونیسکو استان هرمزگان 
را  بعد از اصفهان به عنوان یک شــهر خلاق در حوزه صنایع  دســتی معرفی کرد، یاد 
آورشد : اما متاسفانه بعد از ان تا به امروز هیچ اقدامی قابل توجهی در ارتباط با صنایع 
دستی  برداشته نشده است  و به این صنعت به عنوان یک شغل نگاه نشده و همچنین 

در گسترش آن قدمی قابل ملاحظه و اثر گذار بر داشته نشده است.
نماینده ولی فقیه در ادامه عنوان کرد: هرمزگان ظرفیت گردشگری بکر را در خود جای 
داده است مانند بشاگرد محروم با اینکه این شهر سهم بارندگی تابستان بیشتر نسبت به 
زمستان دارد خود یک جلوه گردشگردی می تواند باشد که در اثر غفلت هیچ گونه بهره 

برداری در جهت شناسایی برای گردشگران  صورت نگرفته است.
وی با توضیح اینکه یک نگاه سطحی و غلط در فرهنگ کار در هرمزگان حکم فرماست 
و آن فرهنگ میز نشینی است، اظهار داشت: جوانان  تحصیلکرده و صاحب تخصص 
مختلف با دریافت مدرک به دنبال شغلی که پشت میز باشد، هستند و این امر سبب شده 

از ظرفیت های شغلی که بواسطه تخصص خود برای جامعه مفید باشد، غافل شوند.
وی در ادامه افزود: اگر یک جوان متخصص در حوزه کشاورزی با داشتن تخصص 
آکادمیک و دانشگاهی بتواند در عرصه کشاورزی فعالیت کند به جرات می توان گفت 

رونق بیشتری در تولید محصولات کشاورزی بوجود خواهد آمد.
امام جمعه بندرعباس  تاکید کرد: فنی و حرفه ای باید به سمت آموزش های مهارت 
محور سوق یابد و مهارت های را که مستقیم با بازار کار ارتباط دارد را تقویت کند و در 
خصوص صنایع نیز باید ارتباطات قوی و موثر ایجاد شود که نیروهای که مهارت های 

خاص در این حوزه را دارند، جذب این صنایع شوند.
وی خاطرنشان کرد: ارتباط فنی و حرفه ای با دانشگاههایی که خروجی آنها به صنایع 
نزدیک است باید بیش از پیش تقویت شود تا نیروی انسانی متخصص تربیت شده در 
این دانشگاه ها رغبت و انگیزه بهتری برای ادامه تحصیل و اشتغال مناسب داشته باشند.

اجرای دستورالعمل های مدیریت مصرف 
برق نباید تولید را با چالش مواجه کند

اقتصاد کیش-   مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی استان هرمزگان عنوان کرد: در 
سالی که رشد تولید نام گذاری شده و در این خصوص باید شرایط را بیش از گذشته 
تسهیل کرد، دستورالعمل های مدیریت مصرف برق نباید تولیدکنندگان را با چالش 

مواجه کند.
سید امیر امیری زاد در نشست مشترک  با مدیرعامل و کارشناسان شرکت توزیع برق 
استان هرمزگان، اظهار کرد: برنامه مدیریت مصرف برق برای شهرک های صنعتی باید 

به صورت یک برنامه پایدار اجرایی شود.
وی با اشاره به شرایط آب و هوایی استان هرمزگان، تصریح کرد: با توجه به اینکه در 
دیگر استان های کشور برنامه های متنوعی با توجه به در نظر گرفتن عوامل مختلف و 
شرایط در حال اجراست، باید شرایط اقلیمی و حتی نوع تولیدات استان را برای اجرای 

برخی از برنامه های مدیریت مصرف در نظر گرفت.
این مقام مسئول با اشاره به ارائه راهکارهای متنوع به تولیدکنندگان، افزود: برنامه های 
مدیریت مصرف برق که به عنوان یکی از موضوعات حیاتی کشور در فصل تابستان 
مطرح است باید با ارائه راهکارهای متناسب و با توجه به شرایط کاری شرکت های 
تولیدی تنظیم و ارائه شود تا تولیدکنندگان بتوانند برنامه های کاری خود را هماهنگ 

کنند.
مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی استان هرمزگان با تاکید بر ایجاد توازن در مصرف 
و مدیریت آن، بیان کرد: قطعی و خاموشی نباید برای مدت زمان طولانی در شهرک  ها و 

صنایع اتفاق بیفتد زیرا شرایط را برای تولیدکنندگان سخت و زیان آور میکند.
امیری زاد در پایان عنوان کرد: در راســتای کاهش مصرف برق و جلوگیری از آسیب 
به تولیدکنندگان با ارائه راهکارها و برنامه های مختلف در همکاری با شرکت توزیع 

می توان به گونه ای پیش رفت که تولید و چرخه اقتصاد با مشکل مواجه نشود.

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی استان هرمزگان:

سازماندهی نیروی انسانی بر کیفیت آموزشی و 
پرورشی تاثیر مستقیم دارد

اقتصاد کیش-     مدیرکل آموزش وپرورش اســتان هرمزگان در جلسه کارگروه 
توسعه مدیریت آموزش و پرورش استان از تاثیر مستقیم سازماندهی نیروی انسانی 

بر کیفیت آموزشی و پرورشی خبر داد.
به گزارش  اقتصاد کیش به نقل از اداره اطلاع رســانی و روابط عمومی اداره کل 
آموزش وپرورش استان هرمزگان محمد قویدل مدیرکل آموزش وپرورش استان 
هرمزگان در جلســه کارگروه توسعه مدیریت استان که با حضور اعضای عضو 
کارگروه با دستور کار های ساماندهی نیروی انسانی، آموزش آموزگاران ابتدایی، 
بررسی چگونگی تفکیک مدارس مختلط در مقاطع تحصیلی در سالن کنفرانس 

اداره کل آموزش وپرورش برگزار شد.
 محمد قویدل مدیرکل آموزش وپرورش هرمزگان ضمن تاکید بر اینکه سازماندهی 
بر مبنای شایستگی و امتیازات کسب شده باشد؛ افزود: باید به گونه ای برنامه ریزی 
شود که دانش آموزان از معلمین متخصص در درس و رشته خود بهره مند شوند.

محمد قویدل در همین خصوص ابراز داشــت کار در سازماندهی نیاز به زمان و 
مشارکت تمامی اعضا کارگروه توسعه مدیریت دارد و باید از تمامی ظرفیت های 
پیدا و پنهان استفاده کرد. مدیرکل آموزش وپرورش هرمزگان خاطر نشان کرد: در 
سازماندهی نیروی انسانی باید به صورت منظم و یکپارچه عمل شود تا کیفیت و 
بازدهی سیســتم آموزشی در جهت رو به جلو قرار گیرد. این جلسه برابر دستور 
کارهای مذکور مصوباتی را به همراه داشت و تصمیم گیری و ارائه نقطه نظرات 

لازم برابر دستور کارها در جلسه ارائه گردید.

مدیرکل آموزش وپرورش استان هرمزگان در جلسه کارگروه توسعه مدیریت آموزش و پرورش استان؛

افزایش چهار برابری ظرفیت آب شیرین کن غرب 
جزیره قشم

اقتصاد کیش-      طرح افزایش چهار برابری ظرفیت 
آب شیرین کن غرب قشم با اقدام جهادی متخصصان 
داخلی و نیروهای بومی شرکت آب،برق و تاسیسات 
قشم به مرکزیت آب شیرین کن باسعیدو به بهره برداری 

رسید.
 شهرام داوری مدیرعامل شرکت آب، برق و تاسیسات 
قشــم در آیین بهره برداری از این آب شیرین کن گفت: 
در راستای خدمت رسانی بهتر، افزایش رضایتمندی 
روستاییان و تامین نیاز حیاتی جامعه محلی غرب جزیره 
به آب آشــامیدنی سالم و بهداشتی، شرکت آب، برق 
و تاسیســات قشم با تکیه بر توان فنی جوانان بومی و 
متخصصان درون ســازمانی خود طــی ۲۰ روز اخیر 
و در قالب اقدامی جهادی، طراحی و نصب دســتگاه 
آبشیرین کن یکهزار و ۲۰۰ متر مکعبی را با موفقیت به 

انجام رساندند.
او گفت : در قالب این طرح، ظرفیت تولید آب شیرین کن 
باسعیدو از ۴۰۰ به یک هزار و ۶۰۰ متر مکعب افزایش 
می یابد که ۱۳ روستای باسعیدو، دوستکو، کانی، مرادی، 
گوری، درکو، دولاب، کُنار سیاه، تمُ گس، عایشه آباد، 
ســریگ، چاهو شرقی و چاهو غربی منطقه منتهی الیه 
غربی این جزیره را پوشش خدمات رسانی می دهد؛ با 
این اقدام، شمار مصرف کنندگان آب سالم و بهداشتی 
تولید شده در این مجموعه آبشیرین کن به بیش از ۱۰ 

هزار نفر افزایش می یابد.
مدیرعامل شــرکت آب، برق و تاسیسات قشم ارزش 
معادل ریالی تجهیزات دســتگاه های اسمز معکوس 
)RO( و عملیات طراحی و نصب این تجهیزات شیرین 
سازی آب از دریا را بالغ بر ۲۵۰ میلیارد ریال اعلام کرد 
که از محل منابع داخلی و جابجایی تجهیزات از سایت 
آبشیرین کن شهر قشم به غربی ترین نقطه غرب جزیره 

محقق شده است.

در آیین بهــره برداری از طرح افزایش ظرفیت چهار 
برابــری آب شــیرین کن غرب جزیره قشــم عادل 
پیغامی مدیرعامل ســازمان منطقه آزاد قشم، محمد 
محمدحسینی فرماندار قشم، حبیب بازماندگان رییس 
شورای اسلامی شهر قشم، جمعی از مسوولان نظامی 
و انتظامی و مردم جامعه محلی در محل آبشیرین کن 
روستای باسعیدو همجوار با بندر صیادی این روستا 

حضور داشتند.

تگرگ ۱۸۰ میلیارد تومان به محصولات کشاورزی 
فارغان هرمزگان خسارت زد

اقتصاد کیش-       رئیس ســازمان جهادکشاورزی 
استان هرمزگان گفت: طبق ارزیابی ها بارش تگرگ 
در هفته گذشــته، ۱۸۰ میلیارد تومان به محصولات 
باغی و زراعی کشــاورزی بخش فارغان شهرستان 

حاجی آباد خسارت زد.
عباس مویــدی افزود: بر اثر بــارش تگرگ طی ۲ 
مرحله در هشــتم و دوازدهم خردادماه جاری، ۸۰۰ 

هکتار از محصولات کشاورزی بخش فارغان شامل 
۱۱۰ هکتــار محصولات زراعی و ۶۹۰ هکتار باغی 

از بین رفت.
وی بیــان کرد: در بخش زراعی محصولات گندم و 
هندوانه به میزان ســه میلیارد و ۶۰۰ میلیون تومان و 
در بخش باغی نیز مرکبات که بیشتر نارنگی بوده به 
میــزان ۱۷۶ میلیارد و ۴۰۰ میلیون تومان خســارت 

وارد شد.
رییس سازمان جهادکشاورزی هرمزگان با اشاره به 
انجام ارزیابی کارشناسان صندوق بیمه محصولات 
کشــاورزی از باغ های خسارت دیده منطقه، اظهار 
کرد: تشکیل پرونده برای خسارت دیدگان در دست 
اقدام بوده و فرآیند پرداخت خســارت نیز در حال 

پیگیری است.

سالانه ۳۱۵ هزار تن آبزی
 در هرمزگان صید می شود

اقتصاد کیش-   رئیس ســازمان شــیلات ایران گفت: هرمزگان با بهره مندی افزون 
بر ۳۵هزار صیاد و بیش از چهارهزار و ۵۰۰فروند شــناور صیادی، ســالانه بیش از 

۳۱۵هزارتن صید انواع آبزیان را به خود اختصاص داده است.
سید حسین حسینی در بازدید از مرکز تخلیه صید جاسک کهنه با اشاره به اهمیت مراکز 
تخلیه صید و بنادر صیادی در تسهیل خدمات رسانی به جامعه صیادی و فعالیت های 
صیادی افزود: استان هرمزگان با بهره مندی از ۱۹ بندر صیادی، ۲۲ موج شکن صیادی 

و افزون بر ۴۰ مرکز تخلیه صید نقش مهم و بسزایی در صید و صیادی کشور دارد.
وی نگاه ویژه شیلات در توسعه فعالیت های صید و صیادی و آبزی پروری در شهرستان 
جاسک را در دستورکار شیلات قرار داد و بیان کرد: امید است با نگاه ملی و حمایت های 
همه جانبه، شاهد رشد و توسعه شیلات در این منطقه مهم و در پی رشد تولید، اشتغال 

زایی و رونق اقتصادی را در این شهرستان شاهد باشیم .
مدیرکل شیلات هرمزگان نیز تعداد شناورهای صیادی مرکز تخلیه صید جاسک کهنه، 
جاسک مرکزی و نگر را افزون بر ۲۰۰ فروند عنوان کرد و گفت: در این منطقه افزون 

بر یک هزار و ۱۶۰ نفر مشغول به صید و صیادی هستند.
مســعود بارانی تصریح کرد: امید داریم با دســتورات رئیس سازمان شیلات ایران و 
حمایت های ایشــان بتوانیم در این منطقه خدمات خوبی را برای خدمت رســانی به 

جامعه صیادی رقم بزنیم.

رییس سازمان شیلات ایران:

رئیس سازمان جهادکشاورزی استان هرمزگان:


